
 
 ÅS KOMMUNE

PROTOKOLL 
 
 
STYRE/RÅD/UTVALG MØTESTED MØTEDATO 
Formannskapet Ås rådhus, Lille sal 25.01.2006 
 
FRA SAKSNR:  8/06 FRA KL: 18:20 
TIL SAKSNR: 8/06 TIL KL: 19:15 
 
 
Av utvalgets medlemmer/varamedlemmer møtte 9 av 9. 
 
Forfall var meldt fra følgende medlemmer: 
 
 
Møtende medlemmer:  
A:      Johan Alnes, Anne Odenmarck, Kjell Westengen 
SV:  Pål Vedeld 
Frp:   Arne Hillestad 
H:      Dag Guttormsen 
Sp:  Ellen Syrstad 
V:  Jorunn Nakken 
KrF:  Grete Grindal Patil 
 
Møtende varamedlemmer:  
 
Fra administrasjonen møtte: 
Rådmann Per A. Kierulf, Vibeke Berggård - sekretær,  
teknisk sjef Arnt Øybekk og oppvekst- og kultursjef Ellen Benestad.  
 
Diverse merknader:  
 
 
 
Godkjent 27.01.06 av ordfører Johan Alnes og varaordfører Ellen Syrstad. 
 
Underskrifter: 

_____________________             _____________________ 
 

 



SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr. 
Tittel 
8/06 05/3271  
UTTALELSE TIL BYGGEMELDING TIL SNEKKERVEIEN 18A, GNR 112 BNR 242  
 
 
 

ORIENTERING FRA RÅDMANNEN 25.01.06 
Rådmann Per A. Kierulf orienterte om: 
• Fremdriftsplan for Søråsteigen barnehage 
• Status for prosjektet nytt sykehjem på Moer 
• Brannsamarbeid 
• Status E 18. Kart "Kommunedelplan og konsekvensutredning E 18 Elvestad - Vinterbro" 

ble delt ut. 
Formannskapet ønsker å bli holdt løpende orientert om disse sakene. 
 
 

REFERATSAKER TIL FORMANNSKAPET 25.01.06 
Referatsakene ble tatt til orientering. 
 
 

MELDINGSSAKER I FORMANNSKAPET 25.01.06 
-orientering fra ordfører og eventuelt 

 
1. Pål Vedeld (SV) har i e-post til rådmannen 24.01.06 stilt spørsmål vedr. 

a) Imaginaria - lokaler for klubben etter at de ble mistet lokalene i Bankbygget. 
b) Stabilt skøytetilbud i Ås - løsning for uorganisert skøytevirksomhet i Ås 

sentrumsområder. 
 
Formannskapet vedtok enstemmig at: 
a) lokaler for klubben Imaginaria kan inngå i sak om Åsgård-kvartalet.  
b) det bes om et notat om skøytetilbudet. 

 
2. Arne Hillestad (FrP) ba om en redegjørelse om reglene for momskompensasjon for IKS. 

Formannskapet var enige om å be om et notat om dette. 
 
3. Sivilombudsmannen har etter anmodning på telefon 18.01.06 fått oversendt dokumenter 

vedrørende sak om lovlighetskontroll av f-sak 23/05 - Tildeling av 70% 
fysioterapihjemmel, jf.  brev av 18.01.06 fra politisk sekretariat, lnr. 866/06. 

 
4. Studentsamskipnaden i Ås - skjenkebevilling 2005 - klage på advarsel. I brev av 23.01.06 

fra advokat Christian J. Aubert tar Studentsamskipnaden til etterretning at klagen ikke blir 
behandlet. De anser saken som er knyttet til ovennevnte episode som avsluttet. Lnr. 
1229/06.  

 
5. Søknad om spillemidler 2006 er sendt Akershus fylkeskommune, jf. brev av 12.01.06 fra 

Teknisk etat, lnr. 507/06. 
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6. Dag Guttormsen (H) har i e-post til ordfører 19.01.06 bedt om orientering om Follo 

Futura. Ordfører vil melde tilbake etter eiermøtet i Follo Futura i mars. 
 
7. Ås kommune har mottatt brev om "Regjeringens handlingsplan for økt tilgjengelighet - 

BU29 - Fjerne 100 alvorlige hindringer i kommunene", jf. brev av 24.01.06 fra 
Husbanken. 

 
8. Ordfører har i e-post til rådmannen 25.01.06 bedt om en korrigering av ØBs opplysninger 

24.01.06 om skatteinngangen. ØB skriver at skatteveksten i 2005 var på 8,9 %. Korrekt 
tall er 4,9 %. 

 
9. Ordfører orienterte fra møte 19.01.06 med Follo Fotball om prosjekt Follo Arena og om 

brev av 20.01.06 fra Follo Fotball vedr. utvikling av område i Nordby i Ås kommune. 
Follo Fotball har inngått samarbeid med NorgesGruppen og grunneier Georg W. Sverdrup 
om mulig utvikling av deler av eiendom gnr. 104/bnr. 1. 

 
10. Grete Grindal Patil (KrF) viste til oversendelse fra ordfører 25.01.06 fra Granheim 

Utvikling og stilte spørsmål om evt. fremtidig plassbehov for Solberg skole i relasjon til 
utbyggingsplaner på Granheimtomta, jf. reguleringsbestemmelser for gnr. 102 bnr 18 
"Granheim" - felt B2 og brev av 23.01.06 fra Granheim Utvikling AS v/Sjur Hanserud. 
Formannskapet ba om sak om egen sak på dette. 

 
11.  Kommunal- og regionaldepartementet har sendt ut anbefaling om forberedelser før regler 

om utbyggingsavtaler trer i kraft, registrert 22.12.05, jf. lnr. 18855/05. 
 
12. Ordfører leste opp brev av 11.01.06 fra oppvekst- og kultursjefen til Fylkesmannen vedr. 

tilsyn angående regelverket om forsvarlig gruppestørrelse, lnr. 441/06. 
 
 
 
 
Utv.sak nr. 8/06  
UTTALELSE TIL BYGGEMELDING TIL SNEKKERVEIEN 18A, GNR 112 BNR 242 
 
Rådmannens innstilling til Kommuneplanutvalget:  
Tilsvarer Kommuneplanutvalgets uttalelse. 
 
Kommuneplanutvalgets behandling 25.01.2006: 
Votering: Rådmannens innstilling ble enstemmig tiltrådt. 
 
Kommuneplanutvalgets uttalelse: 
Dispensasjonssøknaden på eiendom Gnr 112 Bnr 242 Snekkerveien 18 A avslås. 
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